
  
 

 
 

Protokół nr 2/2024 
z posiedzenia Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki Finansowej  

Rady Miasta Płocka, 

które odbyło się 26 czerwca 2024 roku 

 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 15.34 

Posiedzenie zakończyło się o godz. 16.04 

Stan członków Komisji – 6 

Obecnych – 6  

 

Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności osób zaproszonych stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Spotkanie prowadziła Pani radna Marta Krasuska – Przewodnicząca Komisji. 

 

1. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki Finansowej  

z 25 marca 2024 roku. 

3. Informacja na temat rozstrzygniętych na 2024 rok otwartych konkursów ofert dla 

organizacji pozarządowych – porównanie z rokiem 2023 (które organizacje i na jakie projekty 

otrzymały dofinansowanie, kwoty dofinansowania, które organizacje i dlaczego nie 

otrzymały). 

4. Raport z wykonania Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022-2025 i efektów jego realizacji za 

2023 rok.  

5. Przyjęcie planu pracy Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki Finansowej od sierpnia do 

grudnia 2024 roku. 

6. Omówienie projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Miasta Płocka w następujących 

sprawach: 

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Płock na lata 2024-2050  

(druk nr 73),  

2) zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Płocka na rok 2024 (druk nr 74), 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie emisji obligacji oraz zasad zbywania, nabywania  

i wykupu (druk nr 65), 

4) zwolnień od podatku od nieruchomości (druk nr 66), 

5) szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania terminu zapłaty lub 

rozkładania na raty spłaty oraz niedochodzenia należności pieniężnych o charakterze 

cywilnoprawnym i niepodatkowych należności budżetowych o charakterze 

publicznoprawnym, przypadających Gminie-Miasto Płock lub jej jednostkom 

organizacyjnym, warunków dopuszczalności pomocy de minimis i pomocy publicznej  

w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc de minimis lub pomoc 

publiczną oraz wskazania organów i osób do tego uprawnionych (druk nr 67), 
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6) zmiany uchwały Nr 877/L/2023 Rady Miasta Płocka z dnia 26 stycznia 2023 roku 

dotyczącej określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 

nieruchomości, którzy nie są obowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie 

odpadami na rzecz gminy za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz 

górnych stawek opłat za opróżnianie zbiorników bezodpływowych oraz osadników  

w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych 

(druk nr 61a), 

7) przystąpienia do sporządzenia Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Zakładu Orlen SA wraz terenami przyległymi w Płocku (druk nr 62), 

8) określenia zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 

roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się  

w gminnej ewidencji zabytków (druk nr 63), 

9) zmiany Uchwały Nr 612/XXXV/2017 Rady Miasta Płocka z dnia 29 sierpnia 2017 r. 

ustanawiającej na pierwszym podobszarze rewitalizacji miasta Płocka Specjalną Strefę 

Rewitalizacji (druk nr 64), 

10) ustanowienia stypendiów artystycznych Prezydenta Miasta Płocka dla młodzieży oraz 

nadania regulaminu konkursu o przyznanie stypendiów artystycznych Prezydenta 

Miasta Płocka dla młodzieży (druk nr 68), 

11) dokonania oceny stanu bezpieczeństwa przeciwpożarowego i zabezpieczenia 

przeciwpowodziowego miasta Płocka (druk nr 69), 

12) przyjęcia planów pracy stałych Komisji Rady Miasta Płocka na okres od sierpnia do 

grudnia 2024 roku (druk nr 70), 

13) przyjęcia ramowego planu pracy Rady Miasta Płocka na okres od sierpnia do grudnia 

2024 roku (druk nr 71), 

14) przyjęcia Polityki Zdrowotnej Miasta Płocka do 2030 roku wraz z Mapą Potrzeb 

Zdrowotnych (druk nr 72). 

7. Sprawy różne. 

8. Zakończenie posiedzenia. 

 

Ad pkt. 1 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej powiedziała: „Dzień dobry. Witam Państwa bardzo serdecznie na posiedzeniu 

Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki Finansowej. Ja dziś pierwszy raz w roli 

przewodniczącej tej komisji, więc gdyby jakieś po drodze jakieś pomyłki się pojawiły – mam 

nadzieję, że nie – to bardzo przepraszam z góry. Szanowni Państwo, tradycyjnie jak na 

każdej komisji na początku sprawdzamy listę obecności czy mamy kworum, więc bardzo 

proszę wszystkich Państwa radnych, członków komisji o oddanie na tabletach głosów 

informacji czy jesteście Państwo. Czekamy jeszcze na Pana radnego Siemiątkowskiego. 

Mamy. Bardzo dziękuję. Proszę o podsumowanie.” 

 

Wynik głosowania (sprawdzenie obecności): 

5 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej powiedziała: „Bardzo Państwu dziękuję. Szanowni Państwo, zanim przejdziemy 

do przyjęcia porządku obrad dzisiejszego posiedzenia mamy wrzutkę, która jeżeli oczywiście 

Państwo przegłosujecie, będzie 15. punktem w dzisiejszym porządku obrad, więc bardzo 

proszę o wprowadzenie i o zagłosowanie Państwa radnych. Proszę o wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały na druku numer 75 w sprawie przygotowania projektu 

uchwały zmieniającej Uchwałę nr 381/XXII/2020 Rady Miasta Płocka z dnia 27 sierpnia 2020 

roku w sprawie ustalenia zasad i warunków sytuowania obiektów małej architektury, tablic 

reklamowych i urządzeń reklamowych oraz ogrodzeń, ich gabarytów, standardów 

jakościowych oraz rodzajów materiałów budowlanych, z jakich mogą być wykonane na 
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obszarze Miasta Płocka. I będzie to druk numer 75, a ja bardzo proszę o zagłosowanie czy 

Państwo radni zgadzacie na wprowadzenie tego punktu do porządku.” 

 

Wynik głosowania (wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały na druku nr 75): 

- 4 głosy – za, 

- 0 głosów – przeciw, 

- 1 głos – wstrzymujący się. 

 

Projekt uchwały na druku nr 75 został wprowadzony do porządku obrad. 

 

Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej powiedziała: „Bardzo dziękuję. Szanowni Państwo, zatem możemy przejść do 

przyjęcia zmienionego porządku obrad. Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem 

dzisiejszego porządku obrad? Bardzo proszę. Bardzo proszę o podsumowanie.” 

 

Wynik głosowania (przyjęcie zmienionego porządku obrad): 

- 5 głosów – za, 

- 0 głosów – przeciw, 

- 0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Po przegłosowaniu przyjęto następujący porządek obrad:  

1. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki Finansowej  

z 25 marca 2024 roku. 

3. Informacja na temat rozstrzygniętych na 2024 rok otwartych konkursów ofert dla 

organizacji pozarządowych – porównanie z rokiem 2023 (które organizacje i na jakie projekty 

otrzymały dofinansowanie, kwoty dofinansowania, które organizacje i dlaczego nie 

otrzymały). 

4. Raport z wykonania Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022-2025 i efektów jego realizacji za 

2023 rok.  

5. Przyjęcie planu pracy Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki Finansowej od sierpnia do 

grudnia 2024 roku. 

6. Omówienie projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Miasta Płocka  

w następujących sprawach: 

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Płock na lata 2024-2050  

(druk nr 73),  

2) zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Płocka na rok 2024 (druk nr 74), 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie emisji obligacji oraz zasad zbywania, nabywania  

i wykupu (druk nr 65), 

4) zwolnień od podatku od nieruchomości (druk nr 66), 

5) szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania terminu zapłaty lub 

rozkładania na raty spłaty oraz niedochodzenia należności pieniężnych o charakterze 

cywilnoprawnym i niepodatkowych należności budżetowych o charakterze 

publicznoprawnym, przypadających Gminie-Miasto Płock lub jej jednostkom 

organizacyjnym, warunków dopuszczalności pomocy de minimis i pomocy publicznej  

w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc de minimis lub pomoc 

publiczną oraz wskazania organów i osób do tego uprawnionych (druk nr 67), 

6) zmiany uchwały Nr 877/L/2023 Rady Miasta Płocka z dnia 26 stycznia 2023 roku 

dotyczącej określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 

nieruchomości, którzy nie są obowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie 

odpadami na rzecz gminy za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz 

górnych stawek opłat za opróżnianie zbiorników bezodpływowych oraz osadników  

w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych  

(druk nr 61a), 

7) przystąpienia do sporządzenia Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Zakładu Orlen SA wraz terenami przyległymi w Płocku (druk nr 62), 
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8) określenia zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 

roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się  

w gminnej ewidencji zabytków (druk nr 63), 

9) zmiany Uchwały Nr 612/XXXV/2017 Rady Miasta Płocka z dnia  

29 sierpnia 2017 r. ustanawiającej na pierwszym podobszarze rewitalizacji miasta 

Płocka Specjalną Strefę Rewitalizacji (druk nr 64), 

10) ustanowienia stypendiów artystycznych Prezydenta Miasta Płocka dla młodzieży oraz 

nadania regulaminu konkursu o przyznanie stypendiów artystycznych Prezydenta 

Miasta Płocka dla młodzieży (druk nr 68), 

11) dokonania oceny stanu bezpieczeństwa przeciwpożarowego  

i zabezpieczenia przeciwpowodziowego miasta Płocka (druk nr 69), 

12) przyjęcia planów pracy stałych Komisji Rady Miasta Płocka na okres od sierpnia do 

grudnia 2024 roku (druk nr 70), 

13) przyjęcia ramowego planu pracy Rady Miasta Płocka na okres od sierpnia do grudnia 

2024 roku (druk nr 71), 

14) przyjęcia Polityki Zdrowotnej Miasta Płocka do 2030 roku wraz z Mapą Potrzeb 

Zdrowotnych (druk nr 72), 

15) przygotowania projektu uchwały zmieniającej Uchwałę nr 381/XXII/2020 Rady Miasta 

Płocka z dnia 27 sierpnia 2020 r. w sprawie ustalenia zasad i warunków sytuowania 

obiektów małej architektury, tablic reklamowych i urządzeń reklamowych oraz 

ogrodzeń, ich gabarytów, standardów jakościowych oraz rodzajów materiałów 

budowlanych, z jakich mogą być wykonane na obszarze Miasta Płocka (druk nr 75). 

7. Sprawy różne. 

8. Zakończenie posiedzenia.  

 

Ad pkt. 2 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki Finansowej 

z 25 marca 2024 roku. 

 

Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej powiedziała: „Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem tego protokołu, chyba że 

są jakieś uwagi bądź pytania?” 

 

Wynik głosowania: 

- 5 głosów – za, 

- 0 głosów – przeciw, 

- 0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Protokół nr 78/2024 z posiedzenia Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki Finansowej został 

przyjęty. 

 

Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej powiedziała: „Bardzo Państwu dziękuję.” 

 

Ad pkt. 3 

Informacja na temat rozstrzygniętych na 2024 rok otwartych konkursów ofert dla 

organizacji pozarządowych – porównanie z rokiem 2023 (które organizacje i na 

jakie projekty otrzymały dofinansowanie, kwoty dofinansowania, które organizacje 

i dlaczego nie otrzymały). 

 

Materiał stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej powiedziała: „Nie jest to temat sesyjny, ale jeżeli macie Państwo jakieś pytania 

do tego materiału to bardzo proszę. Nie głosujemy tego tematu. Czyli nie ma pytań z sali. 

Dziękuję Państwu. Punkt 4.” 
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Ad pkt. 4  

Raport z wykonania Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022-2025 i efektów jego 

realizacji za 2023 rok.  

 

Materiał stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej powiedziała: „Tutaj będziemy głosować. Czy są pytania do tego materiału czy 

uwagi? Nie widzę zgłoszeń. Szanowni Państwo, ten materiał, który otrzymaliśmy z wydziału 

będziemy głosować. Bardzo proszę zatem o zagłosowanie kto z Państwa radnych jest za 

przyjęciem materiału. Proszę o podsumowanie.” 

 

Wynik głosowania: 

- 5 głosów – za, 

- 0 głosów – przeciw, 

- 0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Materiał został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej powiedziała: „Bardzo Państwu dziękuję. Kolejny punkt.” 

 

Ad pkt. 5  

Przyjęcie planu pracy Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki Finansowej od sierpnia 

do grudnia 2024 roku. 

 

Projekt planu pracy stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej powiedziała: „Jeżeli nie ma uwag do tego planu… bądź są to proszę teraz, a jeżeli 

nie ma to bardzo bym prosiła o zagłosowanie nad przyjęciem.” 

 

Wynik głosowania: 

- 5 głosów – za, 

- 0 głosów – przeciw, 

- 0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Plan pracy został zaopiniowany pozytywnie i stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej powiedziała: „Serdecznie Państwu dziękuję. Punkt 6.” 
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Ad pkt. 6  

Omówienie projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Miasta Płocka  

w następujących sprawach:  

 

Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki Finansowej 

zaproponowała, aby projekty uchwał na drukach nr 73 i 74 omówić razem. Radni wyrazili 

zgodę. 

 

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Płock na lata 2024-2050 

(druk nr 73) oraz 2) zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Płocka na rok 2024 

(druk nr 74) 

 

Projekt uchwały na druku nr 73 z autopoprawką stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Projekt uchwały na druku nr 74 z autopoprawką stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej powiedziała: „Czy Państwo radni mają jakieś pytania do Pana skarbnika? Nie 

widzę zgłoszeń. Szanowni Państwo, zatem przeszlibyśmy do głosowania druku numer 73. Kto 

z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały na druku numer 73  

z autopoprawką, kto jest przeciw czy ktoś się wstrzymał?” 

 

Wynik głosowania (projekt uchwały na druku nr 73): 

- 3 głosy – za, 

- 0 głosów – przeciw, 

- 2 głosy – wstrzymujące się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 

Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej powiedziała: „Bardzo dziękuję. I druk numer 74. Kto z Państwa radnych jest za 

pozytywną opinią projektu uchwały na druku numer 74 z autopoprawką? Kto jest za? Kto się 

wstrzymał?” 

 

Wynik głosowania (projekt uchwały na druku nr 74): 

- 3 głosy – za, 

- 0 głosów – przeciw, 

- 2 głosy – wstrzymujące się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej powiedziała: „Bardzo dziękuję. I mamy jeszcze punkt 3. No i właśnie to jest ta 

wpadka pierwsza. Tak, Pani Małgorzato? Bo to dotyczy… Nie, tu mamy emisję obligacji. 

Przepraszam. Czyli kolejny druk, szanowni Państwo, w punkcie 3.”  

 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie emisji obligacji oraz zasad zbywania, nabywania 

i wykupu (druk nr 65) 

 

Projekt uchwały na druku nr 65 stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej powiedziała: „Czy do tego jakieś pytania? Jeżeli nie to kto z Państwa radnych jest 

za pozytywną opinią projektu uchwały pomieszczonej na druku numer 65? Kto jest przeciw? 

Kto się wstrzymał?” 
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Wynik głosowania: 

- 3 głosy – za, 

- 0 głosów – przeciw, 

- 2 głosy – wstrzymujące się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 

Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej powiedziała: „Dobrze. Szanowni Państwo, punkt 4.” 

 

4) zwolnień od podatku od nieruchomości (druk nr 66) 

 

Projekt uchwały na druku nr 66 stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej powiedziała: „Czy do tego jakieś pytania? Jest pytanie. Bardzo proszę, Panie 

radny.” 

 

Pan radny Mirosław Milewski powiedział: „Pani Przewodnicząca! Nie wiem czy jest Pan 

skarbnik…” 

 

Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej powiedziała: „Jest Pan skarbnik.” 

 

Pan radny Mirosław Milewski powiedział: „Ja rozumiem, że to zwolnienie podatku od 

nieruchomości dotyczy tylko i wyłącznie obiektów miejskich, typu pływalnie i aquapark.  

I pytanie: dlaczego jeśli tak to inne obiekty – prywatne, spółdzielcze, kluby sportowe 

stowarzyszeniowe, które prowadzą działalność sportową – nie są tutaj ujęte? Dziękuję.” 

 

Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Znaczy, w tym ujęci są 

wszyscy właściciele stadionów i basenów o powierzchni wody powyżej 400 metrów 

kwadratowych, którzy udostępniają te miejsca na sport i rekreację, które są ogólnodostępne. 

To nie ma znaczenia kto jest tego właścicielem. W tym wypadku w Płocku jesteśmy to my, ale 

jakby ktoś chciał sobie takie coś pobudować to również będzie zwolniony. Tu nie ma mowy  

o klubach, bo kluby nie są właścicielami, więc z podatku od nieruchomości nie można zwolnić 

klubów, ponieważ klub nie jest właścicielem nieruchomości.” 

 

Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej powiedziała: „Jakieś jeszcze dodatkowe pytanie, bo patrzę na minę i…?” 

 

Pan radny Mirosław Milewski powiedział: „Tak, może… może uszczegółowienie tylko  

i wyłącznie. Być może to pytanie jest niezasadne, natomiast jeśli klub sportowy działający  

w formie stowarzyszenia jest właścicielem hali sportowej, która również może być 

udostępniana publicznie to jest objęty tym przywilejem czy też nie?’ 

 

Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Na dzień dzisiejszy ta uchwała 

mówi tylko i wyłącznie o stadionach i basenach, o halach sportowych nie ma mowy.” 

 

Pan radny Mirosław Milewski powiedział [z sali]: „Dlaczego?” 

 

Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Bo taka jest propozycja 

zwolnienia z podatku od nieruchomości. Do tej pory mieliśmy tylko stadiony, dokładamy 

jeszcze baseny o powierzchni wody minimum 400 metrów kwadratowych. Taka jest 

propozycja do Państwa radnych.” 
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Pan radny Mirosław Milewski powiedział: „OK. A czy można merytoryczne uzasadnienie? Ja 

rozumiem propozycję, że były stadiony, są baseny. Pan skarbnik powiedział o warunku 

ogólnodostępności, natomiast rozumiem ogólnodostępne, ale płatne. Natomiast 

merytoryczne uzasadnienie dlaczego akurat te obiekty a nie generalnie szersze spojrzenie na 

nasz sport.” 

 

Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Ponieważ uznaliśmy, że te 

obiekty są najdroższe i w budowie, i w utrzymaniu i do nich najwięcej należy dopłacać, żeby 

miały szansę żyć. I w związku z tym, że ktoś musi dopłacać to bez sensu jest na dzień 

dzisiejszy przekładanie pieniędzy z kieszeni do kieszeni. 

 

Pan radny Mirosław Milewski powiedział: „Ja dziś dziękuję, będę w dalszych miesiącach 

proponował zmiany w tym zakresie. Dziękuję.” 

 

Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej powiedziała: „Bardzo dziękuję. Dziękuję Panie skarbniku, dziękuję Panie radny. 

Szanowni Państwo… Dobrze, tylko teraz… Tak, głosowanie. Mamy druk numer 66.  

Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały na druku numer 66? 

Bardzo proszę o zagłosowanie. Czekamy na Pana… Jest już. Bardzo proszę o podsumowanie.” 

 

Wynik głosowania: 

- 3 głosy – za, 

- 0 głosów – przeciw, 

- 2 głosy – wstrzymujące się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej powiedziała: „Dziękuję. Szanowni Państwo, kolejnym punktem i kolejnym 

projektem uchwał do zaopiniowania na sesję to jest punkt numer 5.” 

 

5) szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania terminu zapłaty 

lub rozkładania na raty spłaty oraz niedochodzenia należności pieniężnych  

o charakterze cywilnoprawnym i niepodatkowych należności budżetowych  

o charakterze publicznoprawnym, przypadających Gminie-Miasto Płock lub jej 

jednostkom organizacyjnym, warunków dopuszczalności pomocy de minimis  

i pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc  

de minimis lub pomoc publiczną oraz wskazania organów i osób do tego 

uprawnionych (druk nr 67) 

 

Projekt uchwały na druku nr 67 stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej powiedziała: „Czy do tego tematu jakieś macie Państwo pytania? Nie widzę. 

Szanowni Państwo, zatem przechodzimy do głosowania druku. Kto z Państwa radnych jest za 

pozytywną opinią projektu uchwały pomieszczoną na druku numer 67?” 

 

Wynik głosowania: 

- 3 głosy – za, 

- 0 głosów – przeciw, 

- 2 głosy – wstrzymujące się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej powiedziała: „Dziękuję bardzo. Szanowni Państwo, kolejny punkt.” 
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6) zmiany uchwały Nr 877/L/2023 Rady Miasta Płocka z dnia 26 stycznia 2023 

roku dotyczącej określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 

nieruchomości, którzy nie są obowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie 

odpadami na rzecz gminy za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych 

oraz górnych stawek opłat za opróżnianie zbiorników bezodpływowych oraz 

osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu 

nieczystości ciekłych (druk nr 61a) 

 

Projekt uchwały na druku nr 61a stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej powiedziała: „Czy do tego punktu jakieś pytania? Nie widzę. Szanowni Państwo, 

zatem przejdźmy do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu 

uchwały pomieszczoną na druku numer 61a?” 

 

Wynik głosowania: 

- 4 głosy – za, 

- 0 głosów – przeciw, 

- 1 głos – wstrzymujący się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej powiedziała: „Kolejny projekt uchwały dotyczy przystąpienia do sporządzenia 

Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Zakładu Orlen SA wraz z terenami 

przyległymi w Płocku.” 

 

7) przystąpienia do sporządzenia Miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Zakładu Orlen SA wraz terenami przyległymi w Płocku (druk nr 62) 

 

Projekt uchwały na druku nr 62 stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej powiedziała: „Czy do tego punktu jakieś pytania dziś? Również nie widzę. 

Szanowni Państwo, zatem przejdźmy do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za 

pozytywną opinią projektu uchwały pomieszczonej na druku numer 62?” 

 

Wynik głosowania: 

- 5 głosów – za, 

- 0 głosów – przeciw, 

- 0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej powiedziała: „Bardzo Państwu dziękuję. Kolejny punkt.” 

 

8) określenia zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie 

lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub 

znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków (druk nr 63) 

 

Projekt uchwały na druku nr 63 stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej powiedziała: „Czy do tego punktu jakieś pytania? Nie widzę. Szanowni Państwo, 

przejdźmy do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią tego projektu 

uchwały?” 
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Wynik głosowania: 

- 5 głosów – za, 

- 0 głosów – przeciw, 

- 0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej powiedziała: „Dziękuję Państwu. Punkt 9.” 

9) zmiany Uchwały Nr 612/XXXV/2017 Rady Miasta Płocka z dnia  

29 sierpnia 2017 r. ustanawiającej na pierwszym podobszarze rewitalizacji miasta 

Płocka Specjalną Strefę Rewitalizacji (druk nr 64) 

 

Projekt uchwały na druku nr 64 stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej powiedziała: „Czy do tego punktu macie Państwo pytania? Nie widzę. Bardzo 

proszę o głosowanie. Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem druku numer 64?” 

 

Wynik głosowania: 

- 5 głosów – za, 

- 0 głosów – przeciw, 

- 0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej powiedziała: „Bardzo Państwu dziękuję. Punkt 10.” 

 

10) ustanowienia stypendiów artystycznych Prezydenta Miasta Płocka dla 

młodzieży oraz nadania regulaminu konkursu o przyznanie stypendiów 

artystycznych Prezydenta Miasta Płocka dla młodzieży (druk nr 68) 

 

Projekt uchwały na druku nr 68 stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej powiedziała: „Czy do tego punktu jakieś pytania macie Państwo? Nie widzę 

również, zatem przejdźmy do głosowania druku. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną 

opinią projektu uchwały? Proszę o podsumowanie.” 

 

Wynik głosowania: 

- 5 głosów – za, 

- 0 głosów – przeciw, 

- 0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej powiedziała: „Punkt numer 11.” 

 

11) dokonania oceny stanu bezpieczeństwa przeciwpożarowego i zabezpieczenia 

przeciwpowodziowego miasta Płocka (druk nr 69) 

 

Projekt uchwały na druku nr 69 z autopoprawką stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
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Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej powiedziała: „I czy do tego punktu macie Państwo jakieś pytania? Nie widzę. 

Bardzo proszę zatem o głosowanie. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu 

uchwały pomieszczonej na druku numer 69 z autopoprawką?” 

 

Wynik głosowania: 

- 5 głosów – za, 

- 0 głosów – przeciw, 

- 0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej powiedziała: „Bardzo dziękuję. Punkt 12.” 

 

12) przyjęcia planów pracy stałych Komisji Rady Miasta Płocka na okres od sierpnia 

do grudnia 2024 roku (druk nr 70) 

 

Projekt uchwały na druku nr 70 stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej powiedziała: „Sądzę, że pewnie nie będzie do tego punktu pytań ani uwag. Jeżeli 

są to proszę, a jeżeli nie to bardzo proszę o zagłosowanie szanownych Państwa radnych.  

Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały pomieszczonej na druku 

numer 70? Proszę o podsumowanie.” 

 

Wynik głosowania: 

- 5 głosów – za, 

- 0 głosów – przeciw, 

- 0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej powiedziała: „Kolejny punkt to przyjęcie ramowego planu pracy Rady Miasta 

Płocka na okres od sierpnia do grudnia 2024 roku.” 

 

13) przyjęcia ramowego planu pracy Rady Miasta Płocka na okres od sierpnia do 

grudnia 2024 roku (druk nr 71) 

 

Projekt uchwały na druku nr 71 stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej powiedziała: „Czy ktoś z Państwa tutaj jakieś uwagi, pytania? Nie widzę również, 

zatem bardzo proszę o zagłosowanie. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią 

projektu uchwały pomieszczonej na druku numer 71?” 

 

Wynik głosowania: 

- 5 głosów – za, 

- 0 głosów – przeciw, 

- 0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej powiedziała: „I przedostatni punkt.” 
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14) przyjęcia Polityki Zdrowotnej Miasta Płocka do 2030 roku wraz z Mapą Potrzeb 

Zdrowotnych (druk nr 72) 

 

Projekt uchwały na druku nr 72 stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej powiedziała: „I czy do tego punktu macie Państwo jakieś pytania? Nie widzę. 

Szanowni Państwo, bardzo proszę o zagłosowanie druku numer 72. Kto z Państwa radnych 

jest za pozytywną opinią projektu uchwały? Proszę o podsumowanie.” 

 

Wynik głosowania: 

- 4 głosy – za, 

- 0 głosów – przeciw, 

- 1 głos – wstrzymujący się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej powiedziała: „I wspomniana wcześniej wrzutka. Punkt numer 15.” 

 

15) przygotowania projektu uchwały zmieniającej Uchwałę nr 381/XXII/2020 

Rady Miasta Płocka z dnia 27 sierpnia 2020 r. w sprawie ustalenia zasad  

i warunków sytuowania obiektów małej architektury, tablic reklamowych  

i urządzeń reklamowych oraz ogrodzeń, ich gabarytów, standardów jakościowych 

oraz rodzajów materiałów budowlanych, z jakich mogą być wykonane na obszarze 

Miasta Płocka (druk nr 75). 

 

Projekt uchwały na druku nr 75 stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 

Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej powiedziała: „Czy do tego punktu macie Państwo pytania? Jeżeli nie ma, a nie 

widzę z sali, bardzo proszę o zagłosowanie. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią 

projektu uchwały pomieszczonej na druku numer 75?” 

 

Wynik głosowania: 

- 6 głosów – za, 

- 0 głosów – przeciw, 

- 0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Raport ze wszystkich głosowań stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 

Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej powiedziała: „Szanowni Państwo, to był ostatni punkt merytoryczny. Kolejny 

punkt: sprawy różne.” 

 

Ad pkt. 7 

Sprawy różne. 

 

Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej powiedziała: „Czy macie Państwo jakieś…? Bardzo proszę, Panie radny.” 

 

Pan radny Roman Siemiątkowski powiedział: „Pani Przewodnicząca! Szanowna Rado! 

Zwróciłem uwagę na jedną rzecz, mianowicie porządek obrad sesji Rady Miasta Płocka  

w punkcie I etap: dyskusja i zgłaszanie wniosków liczy 16 punktów, w tym dwa – czwarty  

i piąty – zatwierdzenie sprawozdania finansowego Gminy-Miasto Płock i piąty: udzielenie 
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absolutorium, czyli… a porządek obrad Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki Finansowej liczy 

14 punktów identycznych jak w porządku obrad sesji. To znaczy, że dzisiejsza komisja jest 

taką małą sesją, bo zawiera wszystkie punkty, które będą jutro na sesji omawiane w tej 

części. Z czego to wynika? Dlaczego akurat ta komisja omawia całą sesję, a inne komisje 

mają tych punktów siedem, pięć, osiem? Czy to nie warto tego przeanalizować czy zasadne 

jest żeby te wszystkie punkty znajdowały się akurat w porządku komisji skarbu? Bo – tak jak 

przypominam – zainteresowanie uczestnictwem w tej komisji było bardzo słabe. Może to jest 

jeden z powodów tego, że radni nie chcą być w tej komisji. Bym poprosił o przeanalizowanie 

tego.” 

 

Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej powiedziała: „Bardzo dziękuję za tą uwagę, Panie radny. Tutaj jeszcze zgłasza 

chęć zabrania głosu Pan radny Kominek. Myślę, że to jest słuszna uwaga, warto to 

przeanalizować. W poprzedniej kadencji również tak to wyglądało.” 

 

Pan radny Tomasz Kominek powiedział: „Dziękuje bardzo, Pani Przewodnicząca, za 

udzielenie mi głosu. Bardzo serdecznie przepraszam za nieobceność na wczorajszej komisji 

związanej z bezpieczeństwem i inwestycjami i za dzisiejsze spóźnienie. Ma to swoje podłoże  

à propos mojego… mojej turbulencji zdrowotnej. Natomiast – szanowni Państwo – mam taką 

również prośbę do Państwa radnych i do Pani przewodniczącej, gdyż dziś podczas obrad 

komisji w punkcie 11, jeżeli chodzi o projekty uchwał, a jutro na najbliższej sesji Rady Miasta 

Płocka będziemy po raz kolejny omawiać kwestię związaną z bezpieczeństwem 

przeciwpożarowym i przeciwpowodziowym, zresztą tak jak każdego roku czynimy to na 

gremium rady miasta i w poszczególnych komisjach i mam pełną świadomość tego co chcę za 

chwilkę zaproponować Państwu radnym. Najlepiej byłoby zaproponować wczoraj, ale jeszcze 

raz podkreślam, że po prostu temat zdrowotny nie pozwolił mi dotrzeć na wczorajszą komisję 

dotyczącą bezpieczeństwa, inwestycji i rozwoju. I – szanowni Państwo – niezależnie od tego 

kto jest u steru władzy rządowej od kilku lat prosiliśmy, poprzez komisję bezpieczeństwa, 

rozwoju i inwestycji, Prezydenta Miasta Płocka o apel czy zaakcentowanie naszego 

samorządu, samorządu miasta Płocka w kontekście ministerstwa infrastruktury, w sposób 

szczególny mam na myśli ten pion, który zajmuje się bezpieczeństwem 

przeciwpowodziowym, być może przedsiębiorstwo takie jak Wody Polskie będą najlepszym 

odbiorcą tego co chciałbym zaproponować, a jednocześnie od razu mówię, że chciałbym 

zaproponować, żebyśmy wystąpili jako komisja z prośbą do Pana prezydenta o podjęcie  

– że tak powiem – pisma czy uchwały czy intencyjnego apelu z prośbą o to, żeby 

zabezpieczyć odpowiednie środki na konkretne zajęcie się kwestią bezpieczeństwa 

przeciwpowodziowego w rejonie Płocka. Nie wiem czy Państwo radni wyrażą zgodę czy też 

nie, natomiast po prostu chciałbym złożyć taką prośbę oczywiście na piśmie i skorzystać  

z tego prawa jako radny.” 

 

Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej powiedziała: „Poczekamy jeszcze na Pana radnego Kominka, bo jest jeszcze jeden 

głos tutaj. Czy ja mogę już teraz poprosić Pana o głos, tak? Bardzo proszę Panie radny.” 

 

Pan radny Tomasz Korga powiedział: „Wniosek o takiej samej treści wystosuje Komisja 

Gospodarki Komunalnej. Wczoraj go zgłosiłem.” 

 

Pan radny Tomasz Kominek powiedział: „Rozumiem Panie radny, że kwestia dotyczy 

aspektu przeciwpowodziowego, tak?” 

 

Pan radny Tomasz Korga powiedział: „Powiedziałem: takiej samej treści.” 

 

Pan radny Tomasz Kominek powiedział: „Znaczy, nie wiem czy takiej samej, bo nie wiem 

sam co miałbym szczegółowo tu wpisać…” 

 

Pan radny Tomasz Korga powiedział: „Jest zgłoszony. Jeżeli chodzi o ideę to taka sama.” 
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Pan radny Tomasz Kominek powiedział: „Jeżeli chodzi o ideę to taka sama…” 

 

Pan radny Tomasz Korga powiedział: „To taka sama.” 

 

Pan radny Tomasz Kominek powiedział: „To bardzo serdecznie dziękuję. Mam nadzieję,  

że prezydent przychyli się do tego wniosku i pozwolicie Państwo radni, że nie będę powielał  

w takim razie tego działania, bo jest to bezcelowe, natomiast Panu radnemu bardzo dziękuję 

za informację.” 

 

Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej powiedziała: „Szanowni Państwo, ja tutaj po rozmowie z Panią Małgosią mam 

pytanie i propozycję: czy taki wniosek moglibyście złożyć jutro na sesji? Czy to coś zmieni, że 

to będzie jutro złożone czy…?” 

 

Pan radny Tomasz Kominek powiedział: „To znaczy takie wniosek składa radny na komisji  

z prośbą o to, żeby decyzję zajął… stanowisko zajął Pan prezydent, ale ja naprawdę nie będę 

powielał. Oczywiście jutro pozwolę sobie również zabrać głos w tej materii ze względu na 

powagę i aspekt tego corocznego działania, dziękując również Panu radnemu Tomaszowi 

Kordze za to, że jakby towarzyszy mu ta sama idea, jeżeli chodzi o ten wniosek. Więc jutro 

pewnie będzie dyskusja w tym temacie, więc pozwólcie Państwo, że odstąpię od składania 

tego wniosku, bo nie będę powielał tego co jest u podstawy jutrzejszej dyskusji w tym 

punkcie, który będzie tego dotyczył.” 

 

Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej powiedziała: „Ja tutaj głos jeszcze do Pana radnego skieruję: czy byłaby taka 

zgoda, żeby to jutro po prostu złożyć na sesji? I tak ta sama procedura będzie musiała być 

zachowana, a faktycznie będziemy powielać dokumenty. Tak?” 

 

Pan radny Tomasz Korga powiedział: „[głos z sali niezrozumiały].” 

 

Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej powiedziała: „Czyli jutro sesja. Bardzo dziękuję. Natomiast w odpowiedzi do Pana 

radnego tutaj dotyczącej treści zawartych naszego posiedzenia, ja myślę, że warte 

przeanalizowania, bo sporo tematów jest tak naprawdę pozafinansowych i tymi tematami 

pewnie… na pewno zajmują się komisje merytoryczne, które te tematy poruszają, więc 

myślę, że porozmawiam z Panem mecenasem na ten temat, z Panią dyrektor biura rady. Nie 

wiem czy jutro do Państwa wrócę już z odpowiedzią, ale w najbliższym czasie postaram się. 

Bardzo proszę tutaj jeszcze głos.” 

 

Pan radny Mirosław Milewski powiedział: „Pani Przewodnicząca, à propos tego wniosku  

o analizę, co do zasady – tylko jedno zdanie – co do zasady komisja skarbu, finansów etc. 

zajmuje się uchwałami, projektami różnych działań, które rodzą za sobą skutki finansowe 

albo po stronie przychodów, albo po stronie wydatków, więc tu rzeczywiście drobna korekta 

typu na przykład składy osobowe komisji… plan pracy komisji to może być pominięty, 

natomiast gros uchwał rodzi jednak te skutki finansowe. Dziękuję.” 

 

Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej powiedziała: „Zgadza się. Tak, tak. Myślę, że spokojnie po prostu do 

przeanalizowania. Tak jak powiedziałam, jeśli coś będzie ewidentnie pozabudżetowe, 

pozafinansowe to wtedy być może nie będzie takiej konieczności. Ale tak jak mówię, dzisiaj 

absolutnie przecież żadnej decyzji nie podejmujemy. Zrobimy analizę i wrócimy do tematu. 

Bardzo dziękuję, szanowni Państwo. Czy coś jeszcze dzisiaj chcielibyście Państwo poruszyć? 

Nie widzę.” 
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Ad pkt. 8 

Zakończenie posiedzenia. 

 

Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 

Finansowej powiedziała: „Zatem bardzo Państwu dziękuję za dzisiejsze posiedzenie  

i do zobaczenia jutro na sesji. Dziękuję bardzo.” 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

 

Przewodnicząca 

Komisji Skarbu, Budżetu  

i Gospodarki Finansowej  

/-/ Marta Krasuska 

 

 

 

 

Protokołowała: 

/-/ Małgorzata Danieluk 

 

 

 

 

 

 


